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Criterium Vragenhalfuur 

Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het antwoord kan 

terstond worden gegeven. 
 
Naam en fractie: Marieke le Noble, HartvoorBNM 

Datum raadsvergadering: 19 september 2018 

Onderwerp: Status RZC 

 
 

Deze vragen worden ingediend als schriftelijke art. 33 vragen. 
 
Inleiding 
 
In de afgelopen maanden is meerdere malen, mede naar aanleiding van vragen in het vragenuur, in deze raad gesproken over 
een toekomstige oplossing van een RZC in onze nabije regio, na de geplande sluiting van het Tergooi Blaricum. De 
burgemeester gaf de laatste keer aan in gesprek te gaan/ te zijn met de directie van het Tergooi.  
 
Vraag 1 
Wat is inmiddels de stand van zaken; zijn er al afspraken gemaakt met Tergooi over een RZC, in Huizen of elders? Zullen alle 
door de gemeente Gooise Meren gewenste zorgfuncties worden opgepakt door Tergooi? 
 
Antwoord 
Tergooi Blaricum en de huisartsen (GHO-GHO) zijn momenteel in overleg met zorgpartners om een nieuwe vorm van 
integrale zorgaanpak in de regio te ontwikkelen door middel van zogenaamde regiozorgcentra. De ontwikkeling van het 
centrum in Weesp is inmiddels in volle gang. De mogelijkheid van een regiozorgcentrum in het noordoostelijk gebied van de 
regio wordt op dit moment verder onderzocht en uitgewerkt. Voor zover ons bekend, zijn er nog geen definitieve afspraken 
gemaakt over een RZC in Huizen of elders. 

De inwoners van de regio worden actief geïnformeerd  over de ontwikkelingen rond de nieuwbouw en de inrichting van de 
toekomstige zorg samen met zorgpartners. Via de websites tergooi.nl en bouwenaantergooi.nl, de krant Bouwen aan 
Tergooi, social media en de lokale en regionale media zijn de ontwikkelingen ook te volgen. De raad van bestuur heeft 
aangegeven dat relevante ontwikkelingen op het vlak van de zorgvoorziening in de regio en de locatie van het toekomstige 
zorgcentrum met de betrokken gemeenten zullen worden gedeeld. 
 
De rol van Gooise Meren  
Gooise Meren heeft overigens actief overleg gevoerd met Tergooi Blaricum over hun plannen. Naar aanleiding van de wens 
van de Raad van Gooise Meren om Ter Gooi Blaricum open te houden is al eerder gesproken met de directie van het 
ziekenhuis. De directie gaf daarbij aan dat het besluit om Blaricum te sluiten definitief is. Wij hebben als gemeente overigens 
geen enkele zeggenschap over het ziekenhuis en kunnen weinig anders doen dan ons bij dit besluit neer te leggen. Vervolgens 
heeft Gooise Meren in de persoon van de burgemeester het gesprek gevoerd over het behouden van laagdrempelige diensten 
in of nabij de locatie Blaricum (oftewel Gooi Noord Oost), zoals geriatrie en revalidatie. In dat kader heeft Gooise Meren ook 
overleg gevoerd met zorgaanbieders zoals Vivium. Deze aanbieders staan hiervoor open, maar hebben het ziekenhuis nodig 
om plannen te realiseren. . De voorzitter van de patiëntenraad heeft in een overleg met  de burgemeester laten weten ook op 
de lijn van deconcentratie te zitten.  
Burgemeester en wethouder gezondheid Boudewijnse gaan opnieuw het gesprek aan met Ter Gooi over mogelijkheden om 
in de regio te komen tot zorg dicht bij de inwoners. 
 
Ter Gooi is aan de slag gegaan met deze lijn en heeft inmiddels stappen gezet om te komen tot een regiozorgcentrum in 
Weesp en is op dit moment in gesprek met huisartsen in het kader van de vorming van zo’n centrum in de regio Gooi noord 
oost. We weten dat de gemeente Huizen een locatie heeft voorgesteld, maar dat deze is afgewezen door het ziekenhuis. De 
gesprekken die we als gemeenten voeren met het ziekenhuis hebben steeds een bilateraal karakter gehad. Er is heel summier 
overleg met andere gemeenten in de regio geweest.  
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Vraag 2 
Zo nee, kan het college aangeven of zij realistisch gezien nog verwachten hier tijdig afspraken over te kunnen maken, zodat 
continuïteit gewaarborgd is? Of gaat dit waarschijnlijk niet meer op tijd lukken? 
 
Antwoord 
Gemeenten zijn afzonderlijk betrokken bij de ontwikkelingen.  Daarbij is het gevaar dat de uitkomst niet tegemoet komt aan 
de belangen van alle inwoners van de Gooi en Vechtstreek. Wij zullen nadrukkelijk aandacht vragen voor dit onderwerp in de 
regio. 
 
 
Vraag 3 
Indien het niet, niet tijdig, of inhoudelijk niet naar voldoening  lijkt te lukken afspraken met het Tergooi te maken, zijn er dan 
mogelijkheden om derde partijen te benaderen om deze taken in onze nabije omgeving op te pakken? 
 
Antwoord 
Dit is in principe niet onmogelijk. Het is echter wel zo dat het ziekenhuis een centrale partner  is om in een regiozorgcentrum 
de gewenste  integrale zorg te realiseren. We zien weinig kansen om hiervoor een ander ziekenhuis dan Ter Gooi 
interesseren.  


